
Ik pas het in die zin aan Koen. 
Wat Luc en Jef/Diane betreft, dacht ik dat we het eerst aan Jef en Diane gingen vragen en dan 
eventueel later, als zij het niet deden, aan Luc, maar dan niet met de motor, maar met de 
camionette. OK? 
 
Dimitri. 
 
 
 
 
 
Verzonden vanaf mijn Samsung Galaxy-smartphone. 
 
 
-------- Oorspronkelijk bericht -------- 
Van: Suzy Sonck <suzy.sonck@telenet.be>  
Datum: 21/10/19 17:32 (GMT+01:00)  
Aan: Dimitri Van Pelt <dimitri.vanpelt@uantwerpen.be>, 'Raoul Fransen' 
<raoul.fransen@gmail.com>, luboogaerts@gmail.com, fransen.patrick@outlook.com, 
marcoen.jansen@telenet.be  
Onderwerp: RE: Het verslag Noordkaap 2021  
 

Allen, 

  

Net even het verslag gelezen en heb hier toch enige bevindingen: 

  

1.       Ik ben niet tegen de camionnette , ik ben tegen het idee dat van de groep motor rijders iemand met 
de camionette moet rijden. 

2.       Indien er toch uit deze groep beslist word dat binnen de motor rijders met de camionnette moet 
gereden worden , ging ik hier ook aan deel nemen ! 

3.       Ik zie in het verslag van toch terug vragen aan luc arnouts na dat er  door dimi was gezegd dat die niet 
mee mocht , begrijp me niet verkeerd ik zou hem graag mee hebben . Maar aan wie word er dan eerst 
gevraagd luc of jef en dianne ? voor mij gelijk maar wel graag duidelijkheid voor er meerdere 
chauffeurs zijn . 

  

graag enige verduidelijking over punt 3 en aanpassing punt 1&2 

  

groeten koen 

  



Van: Dimitri Van Pelt [mailto:dimitri.vanpelt@uantwerpen.be]  
Verzonden: zaterdag 19 oktober 2019 16:23 
Aan: Raoul Fransen; luboogaerts@gmail.com; fransen.patrick@outlook.com; 
marcoen.jansen@telenet.be; suzy.sonck@telenet.be 
Onderwerp: Het verslag Noordkaap 2021 

  

Hoi heren, dames eventueel ook, 

  

in bijlage het verslag van onze vergadering begin deze maand. 

  

Groeten, 

Dimitri. 

 


